



Styrelsemöte Läckby Golf 2025-12-01

Närvarande: Jesper W, Andreas B, Joakim J, Anders H, Peter M, Emil A-S, Fredrik W, Linda M, Jimmy H, Emma A-H

§1 Alla hälsades välkomna och mötet förklarades öppnat

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Peter M

§3 Föregående protokoll: inga synpunkter

§4 Ledarfrågor: inga aktuella ledarfrågor

§5 Lärgrupper, RF-SISU: slutrapportering helst före jul men absolut senast 31 december. IdrottOnline stängs ner och ersätts av Idrottsarenan i mars 2026.

§6 Anmälan seriespel: P10/11/12 kommer börja träna med seniorlaget i januari. Vi kommer anmäla två seniorlag (A och U) samt ett P2010-lag. Antingen U-lag eller P2010 kommer dock att avanmälas när vi vet hur truppen och intresset ser ut. P13/14/15 och P16/17 anmäler lag i 7-mot-7 serier, FP18/19 spelar Hossmoligan 2026. Sista anmälan för U-serier är 1 februari.

§7 Samarbete Rockneby IK: Ett möte hölls med ledare från båda föreningarna. Syftet är att få till ett behovsstyrt samarbete för att inte tappa lag när det blir dags för 9-mot-9 samt att tidigare kunna dela in pojkar/flickor. Minnesanteckningar från mötet:

- Att dela på träningstiderna på konstgräset efter behov och utifrån de tider som vi fått av kommunen. DVS behålla våra dagar i beställningen men sedan anpassa efter de behov som finns. För Läckby innebär det under 2026 U-lag tis & tor 17-19.30 helplan och senior tis & tor 19.30-20.30 (eftersom vi tränar tillsammans med äldsta laget).

- Skaffa två kontaktpersoner per förening för att lätt kunna hålla kontakt mellan föreningarna (för vår del är det Joakim J och Joakim M)

- Titta över ett samarbetsavtal (under framtagande hos RIK), för att ha det som grund. Vi var överens om att börja så enkelt som möjligt och revidera avtalet vid behov.

- Hitta en samarbetskanal mellan ledarna (förslag Messenger)

- Ha ett uppstartsmöte med alla ledare i respektive förening i slutet på januari. Ta hjälp av SISU med fika eller käk till detta möte. **Vi föreslår att detta möte hålls den 29 januari kl 19 i Rockneby allaktivitetshus.**

- Snarast förankra i respektive styrelse

- Kunna bli starka ihop för att påverka för satsningar i Norra Kalmar kommun

- Att i tidigt skede försöka få ihop gemensamma träningar, möjlighet till matchträning i ungdomslagen

§8 Sponsrarbete: Nu finns ett samverkansavtal med olika nivåer av sponsorpaket för att underlätta tecknande av avtal med sponsorer. Peter har återigen kontaktat Skyltstallet angående färdigställande av sponsortavlan. Om vi inte får någon återkoppling därifrån kontaktar vi istället Bildväxlarna.

§9 Klimatrådgivare: vi har fått en lång lista med frågor från kommunens klimatrådgivare angående bevakningsanläggningen, vattenåtgång, vattenbesparing med mera. Vi tar en förnyad kontakt med Kalmar Bevakning för att eventuellt få hjälp med att besvara detta och ta fram en ny offert.

§10 Ekonomi: för tillfället 26000 plus. Det är sponsring och medlemsavgifter som inte riktigt kommer upp i budgeterade belopp men överlag ser det helt ok ut.

§11 Actionlog:

Summering av året – sker i samband med årsmötet/årsberättelser från lagen

Tränaravtal – om det blir en ren seniortrupp (A+U) får tränaravtal skrivas även med tränarna för P2010/11/12

§12 Övrigt

-Julmarknad – P13/14/15 ska sälja lotter och Idrottsrabatten och representera LGOLF.

-Säker & Trygg certifieringssamtal – nytt datum 4 december 16:30. Jesper och Linda deltar.

-Ledarmöte 12 januari. Bra om alla lag är representerade på detta möte inför mötet med Rockneby den 29 januari.

-Tomtejakt 6 december i slingan kl 10-13

-Belysningen i rinken – en stolpe är fälld sedan arbetet med vattenläckan.

-Vaktmästare – har erbjudit sig att hjälpa till med målning och liknande inomhus under vintern. Vi avvaktar med detta.

-Linda M och Anders H meddelar att de lämnar styrelsen vid nästa årsmöte i mars. Linda kan dock tänka sig att behålla något uppdrag till exempel domaruppdraget. Anders är också kvar i föreningen.

Nästa styrelsemöte: 12 januari kl 19:00